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Terms and Conditions applicable on “Cash Back” campaign – Day by Day Online 
Account:
• Campaign duration is 2 months starting from August 1st 2025 till September 30th 2025.

• This offer applies only on Bank ABC new customers opened via ABCE mobile banking application.

• This offer applies only on “Day by Day online” saving accounts.

• This offer is not applicable on the holders of other account types.

• Cash back amount is 1% of the account’s average balance during the 3 months following the month 

of opening the account.

• Cash back calculation will start from the month subsequent to the month of opening the account 

(e.g. if an account is opened in August 2025, cash back will be calculated based on the account’s 

average balance during the period from September 1st till November 30th 2025).

• Cash back amount will be credited to clients’ accounts within 7 working days after the end of the 3 

months period.

• Minimum average balance required to be eligible for cash back is EGP 10,000.

• Cash back amount is capped at EGP 50,000, customers shall receive the cash back only once during 

the campaign.

• Bank ABCE staff are not eligible for this campaign.

• Bank ABCE reserves the right, at its absolute discretion, to amend, supplement, and/or revoke this 

offer and these T&C at any time without notice or prior approval from the customer.
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Open your Saving Day by Day 
account with Bank ABC instantly 
through the mobile application, 
and your balance will increase 

everyday



الشروط والأحكام الخاصة بحملة "كاش باك" لحساب التوفير يوم بيوم اونلاين:
• مدة الحملة التسويقية شهرين خلال الفترة من 1 اغسطس 2025 حتى 30 سبتمبر 2025 .

• يطبق العرض فقط على عملاء بنك ABC الجدد الذي تم فتح حساباتهم من خلال تطبيق الموبايل 
البنكي.

• هذا العرض متاح فقط لعملاء حسابات توفير "يوم بيوم اونلاين".
• لا ينطبق هذا العرض على عملاء أنواع الحسابات الأخرى. 

• يتم احتساب مبلغ الكاش باك بنسبة 1%  من متوسط رصيد الحساب خلال الثلاثة اشهر التالية 
لتاريخ فتح الحساب.

• يبدأ أحتساب الكاش باك من الشهر التالي لتاريخ فتح الحساب )على سبيل المثال: إذا تم فتح 
الحساب في شهر أغسطس 2025، يحسب مبلغ الكاش باك طبقا لمتوسط رصيد الحساب خلال 

الفترة من 1 سبتمبر حتى 30 نوفمبر 2025).
• يتم إيداع الكاش باك في حساب العميل خلال 7 أيام عمل بعد انتهاء الثلاثة اشهر التالية لتاريخ فتح 

الحساب.
• للاستفادة من العرض يجب الا يقل متوسط رصيد الحساب عن 10000 جنيه مصري.

• الحد الأقصى لمبلغ الكاش باك هو 50000 جنيه مصري ويحق للعميل الاستفاده من العرض مرة 
واحدة فقط.

• لا يسري هذا العرض على موظفي البنك.
• يحتفظ البنك بالحق، وفًقا لتقديره المطلق، في تعديل و/أو استكمال و/أو إلغاء هذه الشروط 

والأحكام في أي وقت دون اخطار او موافقة مسبقة للعميل.
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افتــــــــح حســــــــاب التوفيــــر
"يـــــوم بيـــوم"

في ثواني من موبايل ابلكيشن
ABC بنك

وخلــــــــي كــــــــــل يـــــــــــوم
يــــــزوّد رصيـــــــدك


